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Protokół nr 58/2022 

Komisja Budżetu i Gospodarki 

Protokół nr 66/2022 

Komisja ds. Społecznych i Oświatowych 

27 grudnia 2022r. 

 

 

Komisja Budżetu i Gospodarki w związku z tematyką posiedzenia obradowała wspólnie 

z Komisją ds. Społecznych i Oświatowych. 

 

Porządek posiedzenia: 

1. Otwarcie posiedzenia i stwierdzenie quorum. 

2. Przyjęcie porządku obrad. 

3. Stanowisko do uchwały w sprawie zatwierdzenia planu pracy Komisji ds. 

Społecznych i Oświatowych na rok 2023. (projekt 3)  

4. Stanowisko do uchwały w sprawie zatwierdzenia planu pracy Komisji Budżetu i 

Gospodarki na rok 2023. (projekt 4)  

5. Stanowisko do uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego w gminie Santok obszaru położonego w 

miejscowości Janczewo. (projekt 6)  

6. Stanowisko do uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego w gminie Santok obszaru położonego w rejonie 

terenu kolejowego i kanału Pulsa w miejscowości Santok. (projekt 7)  

7. Stanowisko do uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego w gminie Santok obszaru położonego w rejonie ul. 

Sadowej w miejscowości Wawrów. (projekt 8)  

8. Stanowisko do uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego w gminie Santok obszaru położonego w rejonie 

stadionu miniżużlowego w miejscowości Wawrów. (projekt 9)  

9. Stanowisko do uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego w gminie Santok obszaru położonego w 

miejscowości Wawrów. (projekt 10)  

10. Stanowisko do uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr XXXIII/328/2021 Rady 

Gminy Santok z dnia 30 czerwca 2021 r. w sprawie przystąpienia do sporządzenia 

miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego w gminie Santok obszaru 

położonego powyżej terenu kolejowego w miejscowości Santok. (projekt 11)  

11. Stanowisko do uchwały w sprawie zmiany uchwały budżetowej gminy Santok na rok 

2022. (projekt 12)  

12. Stanowisko do pisma z dnia 6.12.2022r. telewizji Opera w sprawie kolei 

aglomeracyjnej w Gorzowie Wlkp.  

13. Wolne wnioski i zapytania. 

14. Zakończenie posiedzenia. 

 

Ad. 1  

Przewodniczący Komisji ds. Społecznych i Oświatowych  o godz. 1210 dokonał otwarcia 

posiedzenia wspólnej komisji witając wszystkich przybyłych. Komisja Budżetu  

i Gospodarki uczestniczyła w 7 osobowym składzie (nieobecna Radna Irena Furmańska, 

Radna Justyna Haliczyn). Komisja ds. Społecznych i Oświatowych uczestniczyła w 6 
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osobowym składzie (nieobecna Radna Katarzyna Szafrańska, Radna Mirosława Porańczyk, 

Radny Tomasz Żarski). Spoza Komisji udział wzięli: Wójt Gminy Paweł Pisarek, Z-ca Wójta 

Damian Kochmański, Sekretarz Krzysztof Karwatowicz, Skarbnik Andrzej Szymczak, 

Przewodnicząca Rady Renata Nowosad, Kierownik RRG Bogumiła Popkowska, Kierownik 

ROA Alicja Cierach, Inspektor ds. gospodarki przestrzennej Magdalena Zagróbka. 

Lista obecności stanowi załącznik do protokołu. 

 

Przewodniczący Komisji ds. Społecznych i Oświatowych Zbigniew Łukasiewicz  

zaproponował siebie, jako osobę prowadzącą posiedzenie Komisji. 

Komisje w drodze głosowania wybrały Przewodniczącego Komisji ds. Społecznych  

i Oświatowych Zbigniewa Łukasiewicza  na osobę prowadzącą posiedzenie. 

Wyniki głosowania 

Komisja Budżetu i Gospodarki 

1. Tadeusz Boczula – za 

2. Irena Kucharska – za 

3. Ireneusz Kucner – za 

4. Krystyna Podsiadło – za 

5. Renata Szostak – za  

6. Magdalena Rzeczycka-Więckowska - za 

7. Marian Tomkiewicz – za  

 

Komisja ds. Społecznych i Oświatowych 

1. Ireneusz Kucner – za 

2. Zbigniew Łukasiewicz – za  

3. Krystyna Podsiadło – za 

4. Krystyna Rajczyk – za 

5. Renata Szostak – za 

6. Marian Tomkiewicz – za 

 

Ad. 2 

Przyjęcie porządku obrad. 

 

Przewodniczący Komisji poddał pod głosowanie porządek obrad. 

Komisje w drodze głosowania przyjęły porządek posiedzenia. 

Wyniki głosowania 

Komisja Budżetu i Gospodarki 

1. Tadeusz Boczula – za 

2. Irena Kucharska – za 

3. Ireneusz Kucner – za 

4. Krystyna Podsiadło – za 

5. Renata Szostak – za  

6. Magdalena Rzeczycka-Więckowska - za 

7. Marian Tomkiewicz – za  



3 

 

 

Komisja ds. Społecznych i Oświatowych 

1. Ireneusz Kucner – za 

2. Zbigniew Łukasiewicz – za  

3. Krystyna Podsiadło – za 

4. Krystyna Rajczyk – za 

5. Renata Szostak – za 

6. Marian Tomkiewicz – za 

 

Ad. 3 

Stanowisko do uchwały w sprawie zatwierdzenia planu pracy Komisji ds. Społecznych  

i Oświatowych na rok 2023. (projekt 3)  

 

Uchwałę przedstawił Przewodniczący Komisji ds. Społecznych i Oświatowych Zbigniew 

Łukasiewicz. 

 

Przewodniczący Komisji poddał pod głosowanie przedłożony projekt uchwały. 

Komisje pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały. 

Wyniki głosowania 

Komisja ds. Społecznych i Oświatowych 

1. Ireneusz Kucner – za 

2. Zbigniew Łukasiewicz – za  

3. Krystyna Podsiadło – za 

4. Krystyna Rajczyk – za 

5. Renata Szostak – za 

6. Marian Tomkiewicz – za 

 

Ad. 4 

Stanowisko do uchwały w sprawie zatwierdzenia planu pracy Komisji Budżetu i Gospodarki 

na rok 2023. (projekt 4)  

 

Uchwałę przedstawił Przewodniczący Komisji Budżetu i Gospodarki Ireneusz Kucner. 

 

Przewodniczący Komisji poddał pod głosowanie przedłożony projekt uchwały. 

Komisje pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały. 

Wyniki głosowania 

Komisja Budżetu i Gospodarki 

1. Tadeusz Boczula – za 

2. Irena Kucharska – za 

3. Ireneusz Kucner – za 

4. Krystyna Podsiadło – za 

5. Renata Szostak – za  

6. Magdalena Rzeczycka-Więckowska – za 

7. Marian Tomkiewicz – za  
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Do posiedzenia komisji dołączyła Radna Justyna Haliczyn (godz.12.22). Od tego 

momentu Komisja Budżetu i Gospodarki obradowała w 8 osobowym składzie. 

 

Ad. 5 

Stanowisko do uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego w gminie Santok obszaru położonego w miejscowości 

Janczewo. (projekt 6)  

 

Uchwałę omówiła Inspektor ds. Gospodarki Przestrzennej Magdalena Zagróbka. 

 

Przewodniczący Komisji poddał pod głosowanie przedłożony projekt uchwały. 

Komisje pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały. 

Wyniki głosowania 

Komisja ds. Społecznych i Oświatowych 

1. Ireneusz Kucner – za 

2. Zbigniew Łukasiewicz – za  

3. Krystyna Podsiadło – za 

4. Krystyna Rajczyk – za 

5. Renata Szostak – za 

6. Marian Tomkiewicz – za 

 

Komisja Budżetu i Gospodarki 

1. Tadeusz Boczula – za 

2. Irena Kucharska – za 

3. Ireneusz Kucner – za 

4. Krystyna Podsiadło – za 

5. Renata Szostak – za  

6. Magdalena Rzeczycka-Więckowska - za 

7. Marian Tomkiewicz – za  

 

Ad. 6 

Stanowisko do uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego w gminie Santok obszaru położonego w rejonie terenu 

kolejowego i kanału Pulsa w miejscowości Santok. (projekt 7)  

 

Uchwałę omówiła Inspektor ds. gospodarki przestrzennej Magdalena Zagróbka. 

 

Przewodniczący Komisji poddał pod głosowanie przedłożony projekt uchwały. 

Komisje pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały. 

Wyniki głosowania 

Komisja ds. Społecznych i Oświatowych 

1. Ireneusz Kucner – za 

2. Zbigniew Łukasiewicz – za  

3. Krystyna Podsiadło – za 
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4. Krystyna Rajczyk – za 

5. Renata Szostak – za 

6. Marian Tomkiewicz – za 

 

Komisja Budżetu i Gospodarki 

1. Tadeusz Boczula – za 

2. Irena Kucharska – za 

3. Ireneusz Kucner – za 

4. Krystyna Podsiadło – za 

5. Renata Szostak – za  

6. Magdalena Rzeczycka-Więckowska - za 

7. Marian Tomkiewicz – za  

 

Ad. 7 

Stanowisko do uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego w gminie Santok obszaru położonego w rejonie ul. 

Sadowej w miejscowości Wawrów. (projekt 8)  

 

Uchwałę omówiła Inspektor ds. gospodarki przestrzennej Magdalena Zagróbka. 

 

Wójt dodał, iż jest to terem po przeciwnej stronie kompleksu sportowego w Wawrowie, 

kończy się ul. Sadowa i zabudowa na ul. Sadowej, część tych obszarów jest już 

zagospodarowana, a omawiany obszar obejmuje pola za ul. Sadową w stronę parku 

Czechówek. Teren jest cenny rolniczo i powinien być chroniony.    

 

Przewodniczący Komisji poddał pod głosowanie przedłożony projekt uchwały. 

Komisje pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały. 

Wyniki głosowania 

Komisja ds. Społecznych i Oświatowych 

1. Ireneusz Kucner – za 

2. Zbigniew Łukasiewicz – za  

3. Krystyna Podsiadło – za 

4. Krystyna Rajczyk – za 

5. Renata Szostak – za 

6. Marian Tomkiewicz – za 

 

Komisja Budżetu i Gospodarki 

1. Tadeusz Boczula – za 

2. Justyna Haliczyn - za 

3. Irena Kucharska – za 

4. Ireneusz Kucner – za 

5. Krystyna Podsiadło – za 

6. Renata Szostak – za  

7. Magdalena Rzeczycka-Więckowska - za 

8. Marian Tomkiewicz – za  
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Ad. 8 

Stanowisko do uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego w gminie Santok obszaru położonego w rejonie stadionu 

miniżużlowego w miejscowości Wawrów. (projekt 9)  

 

Uchwałę omówiła Inspektor ds. gospodarki przestrzennej Magdalena Zagróbka. 

 

Radna Krystyna Rajczyk zwróciła się z pytaniem, kto jest właścicielem dróg pomiędzy 

ogródkami działkowymi.  

 

Inspektor ds. gospodarki przestrzennej Magdalena Zagróbka udzieliła odpowiedzi, że 

gmina, ale nie są to drogi jako użytki tylko również grunty III klasy, dlatego należy to 

uregulować i wyznaczyć tereny dróg, a ogródkom działkowym nadać funkcję.  

 

Przewodniczący Komisji poddał pod głosowanie przedłożony projekt uchwały. 

Komisje pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały. 

Wyniki głosowania 

Komisja ds. Społecznych i Oświatowych 

1. Ireneusz Kucner – za 

2. Zbigniew Łukasiewicz – za  

3. Krystyna Podsiadło – za 

4. Krystyna Rajczyk – za 

5. Renata Szostak – za 

6. Marian Tomkiewicz – za 

 

Komisja Budżetu i Gospodarki 

1. Tadeusz Boczula – za 

2. Justyna Haliczyn - za 

3. Irena Kucharska – za 

4. Ireneusz Kucner – za 

5. Krystyna Podsiadło – za 

6. Renata Szostak – za  

7. Magdalena Rzeczycka-Więckowska - za 

8. Marian Tomkiewicz – za  

 

Ad. 9 

Stanowisko do uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego w gminie Santok obszaru położonego w miejscowości 

Wawrów. (projekt 10)  

 

Uchwałę omówiła Inspektor ds. gospodarki przestrzennej Magdalena Zagróbka. 

 

Wójt dodał, że jest to teren północnej części obrębu Wawrów, wyłączenia są w miejscach, 

gdzie są już warunki zabudowy lub plan miejscowy. Z uwagi na strefę cmentarza trzeba było 

przenieść się na drugą stronę drogi, ponieważ  należy zachować odległość 150 m od granic 
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cmentarza zgodnie z ustawą o cmentarzach i chowaniu zmarłych. Gmina jest na etapie 

rozmów z właścicielem prywatnej działki, która ma 1,7 km długości za zabudowaniami  

w Wawrowie i kończy się przed „popiołami” w Janczewie i za rurociągiem na prywatnej 

działce można byłoby wyznaczyć 4 metrowy pas ścieżki pieszo-rowerowej łączącej dwie 

miejscowości. Wójt chce to założyć w planie miejscowym.  

 

Przewodniczący Komisji poddał pod głosowanie przedłożony projekt uchwały. 

Komisje pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały. 

Wyniki głosowania 

Komisja ds. Społecznych i Oświatowych 

1. Ireneusz Kucner – za 

2. Zbigniew Łukasiewicz – za  

3. Krystyna Podsiadło – za 

4. Krystyna Rajczyk – za 

5. Renata Szostak – za 

6. Marian Tomkiewicz – za 

 

Komisja Budżetu i Gospodarki 

1. Tadeusz Boczula – za 

2. Justyna Haliczyn - za 

3. Irena Kucharska – za 

4. Ireneusz Kucner – za 

5. Krystyna Podsiadło – za 

6. Renata Szostak – za  

7. Magdalena Rzeczycka-Więckowska - za 

8. Marian Tomkiewicz – za  

 

Ad. 10 

Stanowisko do uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr XXXIII/328/2021 Rady Gminy 

Santok z dnia 30 czerwca 2021 r. w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego 

planu zagospodarowania przestrzennego w gminie Santok obszaru położonego powyżej 

terenu kolejowego w miejscowości Santok. (projekt 11)  

 

Uchwałę omówiła Inspektor ds. gospodarki przestrzennej Magdalena Zagróbka. 

 

Wójt dodał, że w przypadku Wawrowa mowa była o tworzonym cmentarzu, natomiast w tym 

przypadku cmentarz już jest i łatwiej jest wyłączyć obszar istniejącego cmentarza z mpzp, 

ponieważ w przeciwnym razie obszar obejmowałby tereny kolejowe, drogi powiatowej  

i zabudowy mieszkaniowej.  

 

Przewodniczący Komisji poddał pod głosowanie przedłożony projekt uchwały. 

Komisje pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały. 

Wyniki głosowania 

Komisja ds. Społecznych i Oświatowych 

1. Ireneusz Kucner – za 

2. Zbigniew Łukasiewicz – za  
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3. Krystyna Podsiadło – za 

4. Krystyna Rajczyk – za 

5. Renata Szostak – za 

6. Marian Tomkiewicz – za 

 

Komisja Budżetu i Gospodarki 

1. Tadeusz Boczula – wstrzymany 

2. Justyna Haliczyn - za 

3. Irena Kucharska – za 

4. Ireneusz Kucner – za 

5. Krystyna Podsiadło – za 

6. Renata Szostak – za  

7. Magdalena Rzeczycka-Więckowska - za 

8. Marian Tomkiewicz – za  

 

Ad. 11 

Stanowisko do uchwały w sprawie zmiany uchwały budżetowej gminy Santok na rok 2022. 

(projekt 12)  

 

Uchwałę omówił Skarbnik. 

 

W dyskusji głos zabrali: 

Radny Tadeusz Boczula, Wójt. 

 

Przewodniczący Komisji poddał pod głosowanie przedłożony projekt uchwały. 

Komisje pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały. 

Wyniki głosowania 

Komisja ds. Społecznych i Oświatowych 

1. Ireneusz Kucner – za 

2. Zbigniew Łukasiewicz – za  

3. Krystyna Podsiadło – za 

4. Krystyna Rajczyk – za 

5. Renata Szostak – za 

6. Marian Tomkiewicz – za 

 

Komisja Budżetu i Gospodarki 

1. Tadeusz Boczula – za 

2. Justyna Haliczyn - za 

3. Irena Kucharska – za 

4. Ireneusz Kucner – za 

5. Krystyna Podsiadło – za 

6. Renata Szostak – za  

7. Magdalena Rzeczycka-Więckowska - za 

8. Marian Tomkiewicz – za  
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Ad. 12 

Stanowisko do pisma z dnia 6.12.2022r. telewizji Opera w sprawie kolei aglomeracyjnej  

w Gorzowie Wlkp.  

 

Przewodniczący Komisji przedstawił treść pisma z dnia 6.12.2022r. telewizji Opera oraz 

otworzył dyskusję.  

 

Komisje po zapoznaniu się z treścią wniosku, jednogłośnie opowiedziały się za negatywnym 

rozpatrzeniem wniosku. Swoją decyzję komisje uargumentowały m.in.: 

- brakiem wyodrębnienia środków finansowych  w budżecie na rok 2023 na przedmiotowy 

cel, 

- brakiem kalkulacji kosztów  danej inwestycji. 

 

Przewodniczący Komisji poddał pod głosowanie uwzględnienie wniosku zawartego  

w piśmie z dnia 6.12.2022r. o nowe przystanki i wykorzystanie bocznicy na terenie gminy dla 

skomunikowania gminy dużo gęstszą siecią przystanków kolei podmiejskiej. 

Wyniki głosowania 

Komisja ds. Społecznych i Oświatowych 

1. Ireneusz Kucner – przeciw 

2. Zbigniew Łukasiewicz – przeciw 

3. Krystyna Podsiadło – przeciw 

4. Krystyna Rajczyk – przeciw 

5. Renata Szostak – przeciw 

6. Marian Tomkiewicz – przeciw 

 

Komisja Budżetu i Gospodarki 

1. Tadeusz Boczula – przeciw 

2. Justyna Haliczyn - przeciw 

3. Irena Kucharska – przeciw 

4. Ireneusz Kucner – przeciw 

5. Krystyna Podsiadło – przeciw 

6. Renata Szostak – przeciw 

7. Magdalena Rzeczycka-Więckowska - przeciw 

8. Marian Tomkiewicz – przeciw 

 

Ad. 13 

Wolne wnioski i zapytania. 

 

Dyskusji nie podjęto. 

  

Ad. 14 

Zakończenie posiedzenia. 
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Przewodniczący Komisji w związku z wyczerpaniem porządku posiedzenia, zamknął                    

o godzinie 1314 posiedzenie Komisji Budżetu i Gospodarki oraz Komisji ds. Społecznych 

 i Oświatowych.  

 

Protokolant             Przewodniczący Komisji ds. Społecznych i Oświatowych 

 

Joanna Krystosik                           Zbigniew Łukasiewicz 

 

Przewodniczący Komisji Budżetu i Gospodarki 

 

                Ireneusz Kucner 

  


